
Zápis z 2. jednání Komise pro sport, spolky a volný čas ze dne 20. 3. 2023 

 

Místo konání: zasedací místnost č. 113, 1. patro - ÚMČ Praha 22 

Zahájení jednání: 17:30 

Ukončení jednání: 18:30 

Přítomni: Ing. Barbora Tamelová, Ph.D. (předsedkyně komise), Petra Burešová, Ing. Radek 

Ptáček, Stanislav Paseka, Lukáš Bártl, Petr Černý, Pavlína Škvrnová, Ing. Urszula Bebarová 

Omluveni: Ing. Jan Konopásek 

Hosté: 0 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Návrh programu:  

1. Zahájení jednání, schválení programu 

2. Informace o vyhodnocení dotačních programů MČ Praha 22 pro rok 2023. 

3. Různé – předkladatel bodu pan Černý nebyl při hlasování o programu přítomen, jeho bod 

byl zařazen do bodu Různé, závěr (termín dalšího setkání komise 22. 5. 2023) 

 

 

1. Zahájení a schválení programu 

 

Usnesení: 

Komise pro sport, spolky a volný čas schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

 

 

2. Informace o vyhodnocení dotačních programů MČ Praha 22 pro rok 2023 

 

Ing. Barbora Tamelová seznámila přítomné o počtu podaných žádostí o Dotaci na podporu 

kulturních a společenských aktivit. 

• Bylo podáno celkem 13 žádostí, z nichž 5 žádostí o dotaci bylo schváleno na 1. ZMČ 

dne 8. 3.2023, na kulturu a společenské aktivity bylo celkem schváleno 670.000 Kč.  

Tabulka s žádostmi o dotace na podporu kulturní činnosti bude zveřejněna na web. 

stránkách MČ Praha 22. 

 

• Žádostí o Dotaci na podporu sportovní činnosti bylo podáno celkem 11, z toho 5 

žádostí bylo projednáno na 1. ZMČ a schváleno. Tabulka s žádostmi o dotace na 

podporu sportovní činnosti bude zveřejněna  na web. stránkách  MČ Praha 22. 

 

• Žádosti pro Jednotlivce a spolky na reprezentaci Prahy 22 v roce 2023 se mohou 

podávat až do 14. 10. 2023. Bylo zažádáno o 3 dotace, které byly schváleny. 

Veškeré info na web. stránkách MČ Praha22. 

 

 

 

 



3. Různé a závěr 

 

Do různého byl zařazen bod pana Černého a to: 

a) využití sportovišť veřejností v MČ Praha 22 

b) informovanost o možnostech sportování na Praze 22. 

 

Pan Černý se zmínil, že v MČ Praha 22 dle jeho pohledu, nejsou dostatečné sportovní 

podmínky, bohužel zatím není v dohlednu nové sportoviště (sportovní hala), popřemýšlet jak 

pozvednout sportování v MČ Praha 22. V jiných městských částech jsou k dispozici hřiště u 

základních škol. Mělo by se v našem obvodě v dohledné době pokusit jednat se ZŠ a tyto 

hřiště uvolnit na víkendy pro širokou veřejnost. Údajně Magistrát uvolnil finanční prostředky 

na tyto aktivity (hlídané hřiště bude dotováno z finančních prostředků MHMP- granty) Dále 

by měla být veřejnost více informována o sportovních aktivitách v Uhříněvsi. Více článků a 

informací o sportovních aktivitách v Uhříněveském zpravodaji na sociálních sítích.  

 

 

Ing. Barbora Tamelová informovala, že by v Uhříněveském zpravodaji každé číslo, tj. každý 

měsíc, počínaje květnem 2023 byl představen jeden spolek s úspěšnou akcí – rozhovor by 

vedl pan Vágner s vybraným představitelem spolku. 

Každý spolek by prezentoval svoji nejúspěšnější akci např: 

• SHM by prezentovala a ohodnotila akci konanou 14. června „Zahradní slavnosti“  

• Spolek občanů Hájku -  zhodnocení akce květen a červen 

• Naše Pitkovice – ohodnocení turnaje v minigolfu 

• Rybáři – zhodnocení červnového Splávku a taneční odpoledne 

• Myslivecké sdružení – zhodnocení plesu 

• Sbor dobrovolných hasičů – ohodnocení hasičské stezky 

 

Ing. Barbora Tamelová dále informovala, že by MČ Praha 22 mohla plánovaný ples MČ 

v roce 2024 uspořádat ve spolupráci se zástupci jednotlivých spolků. Otevřela na toto téma 

diskuzi. Zatím vše otevřeno. 

 

3. Různé – závěr 

 

 

Ing. Barbora Tamelová plánuje pozvat na příští komisi zástupce všech spolků. 

 

Termín - nadcházející komise pro sport, spolky a volný čas - 22. 5. 2022 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice komise 

 

Ověřila:  Ing. Barbora Tamelová, Ph.D -  předsedkyně komise  


